
Referat af bestyrelsesmøde 7. februar 2022, kl. 19.00 ved Anders

Tilstede: Mikkel, Hjalti, Mathias, Søren og Anders

Afbud: Ingen

Siden sidst:
Aarhus kommune har udført ny belysning på Hundkærvej og Løvagervej og nedgravet
kablerne, og i den forbindelse er der lavet ny fortov på Løvagervej, hvilket er en stor
forbedring ift. tidligere fortov kvalitet. Nu er der dog stor forskel på fortov på hver side af
Løvagervej.

Regnskab/ budget:
Villy og Hjalti udarbejder regnskab og budget indenfor den nærmeste fremtid, så det kan
blive klar til uddeling senest 14 dage før generalforsamlingen, sammen med indkaldelsen.
Bestyrelsen skal underskrive regnskabet.
Anders og Mathias laver indkaldelse m.m. og gør det klar til at dele ud.
Mikkel vil gerne dele indkaldelsen ud.

Regnskab:
Der er prisjustering for græsslåning fra 18.000,- til 19.000,- for 2022. Vi afsætter 50.000 til
legepladsen, til vedligeholdelse og evt. nye legeredskaber.
Øvrige udgifter på budget er der stort set ikke ændret på.

Generalforsamling:
Vi prøver i år noget nyt, eller rettere vil vi forsøge at gentage succesen fra sidste år, ved at
afholde generalforsamlingen en lørdag eftermiddag kl.16.00, udendørs på legepladsen
mellem Georgsmindevej og Løvagervej. Der vil under generalforsamlingen serveres øl/vand
til fremmødte.
Efter generalforsamlingen, ca. 17.30,  vil der være mulighed for at familierne kan støde til og
der kan grilles medbragt mad, og efterfølgende socialt samvær så længe man ønsker, da
bestyrelsen stiller en gasgrill til rådighed.

Bestyrelsen:
Mikkel og Hjalti oplyser at de fortsat ønsker at træde ud af bestyrelsen til
generalforsamlingen. Der blev drøftet hvordan dette håndteres bedst muligt for bestyrelsen
og grundejerforeningen, hvorfor Hjalti vil introducere Søren til kassererens opgaver, så han
kan overtage disse opgaver og posten bedst muligt. Derudover drøftes der hvor mange nye
bestyrelsesmedlemmer og -suppleanter der skal tiltræde i bestyrelsen ved
generalforsamlingen.

Evt.
Ikke noget at bemærke.

Referent: Anders


